
Pytania Akcjonariuszy zadane w trakcie Zwyczajnego Walnego Zgromadzenia 
w dniu 12.04.2011 r. 

 
 
Pytanie Akcjonariusza: 
Z czego wynika projekt uchwały ZWZ dotyczący obniżenia kapitału podstawowego 
Spółki wykazanego w jednostkowym sprawozdaniu finansowym Spółki i 
przeniesienia środków skumulowanych na kapitale podstawowym na kapitał 
zapasowy? 
Czy będzie to miało wpływ na wysokość kapitału własnego?  
 
 
Odpowiedzi na pytanie udzieliła p. Renata Bindas – Główny księgowy INTERFERIE 
S.A. 
 
Od 1 stycznia 2010r. Spółka prowadzi księgi i sporządza sprawozdania wg MSSF. 
Na mocy MSR 29 wystąpił obowiązek przeszacowania kapitału podstawowego do 
warunków hiperinflacji co spowodowało wzrost kapitału podstawowego obciążając 
drugostronnie zyski zatrzymane. Podjęcie uchwały o dokonaniu rozliczenia 
przeszacowania hiperinflacyjnego spowoduje obniżenie kapitału podstawowego do 
poziomu wartości zarejestrowanej w KRS i nie będzie miało wpływu na kapitał własny 
Spółki. 
 
Pytanie Akcjonariusza: 
Jaka była praktyka w kształtowaniu wysokości nagród uznaniowych dla członków 
Zarządu w latach ubiegłych?  
 
Odpowiedzi na pytanie udzielił p. Adam Milanowski – Prezes Zarządu  INTERFERIE 
S.A. 
 
W roku ubiegłym ZWZ przyznało Zarządowi Spółki nagrodę uznaniową w wysokości 
2,5 krotności jednomiesięcznego wynagrodzenia zasadniczego wynikającego z 
umowy o pracę. 
 
 
Pytanie Akcjonariusza: 
Proszę umotywować uchwałę o wysokości nagród uznaniowych dla członków 
Zarządu. 
 
 
Odpowiedzi na pytanie udzielił pełnomocnik Funduszu Hotele 01 sp. z o.o. SKA 
 
Pełnomocnik poinformował, iż nie posiada wiedzy w powyższym zakresie. 
 


